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Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 
s majetkom 

 
  

Košice: 03.12.2024 
Číslo: 4918/2024/OSM-57630 
Vybavuje: JUDr. Marta Vargová 

email: marta.vargova@vucke.sk 
telefón: 055/7268 214 
mobil: 0911 157 404 
 
 
 

 
ZÁPISNICA 

  
zo 14. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 27. novembra 2024 
  

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 
v miestnosti č. 242 (zasadačka na 1. poschodí). 

  
  
 
PROGRAM  ROKOVANIA 
  
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 
2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
3. Nájom nebytových priestorov na účely prevádzky Integračného centra Košického kraja         
4. Zámena pozemkov medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Gelnica 
5. Určenie výšky jednorazovej odplaty za zriadenie vecného bremena v prospech mesta 

Trebišov 
6. Čerpanie finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti SR pre Nemocnicu 

s poliklinikou Trebišov, a. s. v rámci Plánu obnovy a odolnosti SR – výzvy č. 13103-21-
V34        

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 
a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 o výške 
úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja    

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 
a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 
o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

10. Návrh na vyradenie zmarených investícií dlhodobého nehmotného a dlhodobého hmotného 
majetku Košického samosprávneho kraja 

11. IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 
12. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027 
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13. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 
kraja za rok 2023             

14. Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 
(s výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 2030“   

15. Plán úloh Komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 
s majetkom na I. polrok 2025       

16. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na I. polrok 2025                                                                               

17. Návrhy, podnety a požiadavky 
18. Rôzne 
19. Záver 
 

 

K bodu č. 1   
Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 14. rokovanie komisie. 
Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa ospravedlnili  6 členovia 
komisie  (p. Sačko, Ing. Holečko,  Ing. Rušinová, MUDr. Hojstrič, Ing. Juhás, p. Adamčíková), 
z celkového počtu 17 členov komisie je prítomných 8 členov, takže komisia nie je uznášania 
schopná. Informoval, že zo 14. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre 
účely zhotovenia zápisnice. V úvode rokovania predseda komisie navrhol, aby do programu bol 
zaradený nový bod č. 3: „Vzdanie sa členstva členov komisie Ing. Jaroslava Polačeka 
a Mgr. Zuzany Hamelliovej v Komisii Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
k hospodáreniu s majetkom “, tzn.,  doterajšie body č. 3 až č. 19 budú prerokované ako body č. 4 
až č. 20.  
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášaniaschopná. 
 
K bodu č. 2 
Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
K uvedenému bodu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č.  3  
Vzdanie sa členstva členov komisie Ing. Jaroslava Polačeka a Mgr. Zuzany Hamelliovej 
v Komisii Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom 
O obsahu informoval predseda komisie. 
 
Diskusia 
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná.  
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K bodu č. 4 
Nájom nebytových priestorov na účely prevádzky Integračného centra Košického 
kraja         
O obsahu materiálu informovala  JUDr. Ľubica Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK 
a vedúca odboru správy majetku. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č.  5 
Zámena pozemkov medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom Gelnica 
O obsahu materiálu informovala  JUDr. Ľubica Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK 
a vedúca odboru správy majetku. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 6 
Určenie výšky jednorazovej odplaty za zriadenie vecného bremena v prospech mesta 
Trebišov 
O obsahu materiálu informovala  JUDr. Ľubica Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK 
a vedúca odboru správy majetku. 
  
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
 
K bodu č. 7 
Čerpanie finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti SR pre Nemocnicu 
s poliklinikou Trebišov, a. s. v rámci Plánu obnovy a odolnosti SR – výzvy č. 13I03-21-
V34        
O obsahu materiálu informovala JUDr. Ľubica Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK 
a vedúca odboru správy majetku. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 8 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 
a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 o výške 
úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych 
služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 
O obsahu materiálu informovala  Ing. Agáta Šafráneková z odboru sociálnych vecí. 
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Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
 
K bodu č. 9 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
O obsahu materiálu informovala  MVDr. Katarína Franková z odboru školstva. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 10 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 
a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 
o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 
zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 
O obsahu materiálu informovala  Ing. Mária Knutová z odboru školstva. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 11 
Návrh na vyradenie zmarených investícií dlhodobého nehmotného a dlhodobého hmotného 
majetku Košického samosprávneho kraja 
O obsahu materiálu informoval  JUDr. Martin Uličný z odboru školstva. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 12 
IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 
O obsahu materiálu informovala PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 13 
Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027 
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O obsahu materiálu informovala PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií. 
 
Diskusia:  
Mgr. Andrejčák, PhD. požiadal o vysvetlenie financovania v súvislosti s kultúrnymi službami  
v rámci kultúrnych organizácií v časti bežných výdavkov, u ktorých došlo podľa predložených 
podkladov k poklesu. Na otázku aj s vysvetlením reagoval PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga.  
  
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
 
K bodu č. 14 
Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 
kraja za rok 2023             
O obsahu materiálu informovala Ing.  Katarína Rosičová, PhD.  z  odboru regionálneho rozvoja. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 15 
Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 
(s výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 
2030“               
O obsahu materiálu informovala Ing. Katarína Rosičová, PhD. z odboru regionálneho rozvoja. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 16 
Plán úloh Komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 
s majetkom na I. polrok 2025       
O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
 
Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
 K bodu č. 17 
 
Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na I. polrok 2025                                                                               
O obsahu materiálu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie. 
 
Diskusia:  
Bez pripomienok. 
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Komisia pri uvedenom bode nebola uznášania schopná. 
 
K bodu č. 18 
Návrhy, podnety a požiadavky 
Neboli vznesené žiadne podnety a požiadavky. 
 
K bodu č. 19 
Rôzne 
Predseda komisie sa dodatočne vyjadril k bodu č. 6, a to k určeniu výšky odplaty za zriadenie 
vecného bremena v prospech mesta Trebišov a uviedol, že podľa návrhu mesta Trebišov 
by odplata mala byť znížená na 50 % z ceny znaleckého posudku, tzn. 3948,38 eur. Mesto by  
malo samozrejme zaplatiť aj náklady na vyhotovenie znaleckého posudku vo výške 500 eur, 
takže spolu zaplatiť Košickému samosprávnemu kraju cca  4 500 eur. Túto sumu navrhuje 
upraviť celkovo na výšku 5 000 eur. Vzhľadom na skutočnosť, že komisia nebola uznášania 
schopná pri prerokovaní bodu týkajúceho sa určenia výšky odplaty, bolo v rámci diskusie 
navrhnuté kontaktovať mesto Trebišov  o možnosti prerokovať uvedený bod opätovne na 
nasledujúcom rokovaní komisie a v prípade naliehavosti  prerokovať výšku odplaty hlasovaním 
komisie per rollam. Zároveň počas diskusie bolo navrhnuté v prípade hlasovania komisie per 
rollam hlasovať súčasne aj o vzdaní sa členstva členov komisie.  
 
K bodu č. 20 
Záver 
Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 
prítomným za účasť a rokovanie skončil. 
  
  
  
  
  
 
 
 
 
.................................................... 
            JUDr. Marta Vargová  
              tajomníčka  komisie 

               ............................................ 
                      Mgr. Marcel Vrchota 
                          predseda komisie   

  
  

  
  
 
 
 
 


